
 
Kandiatur til Avlskomitéen:  

Jeg hedder Suzanne Wulff Harslund og har nu siddet 3 år i Avlskomitéen. Jeg bor i Nordsjælland sammen 
med min mand Haakon, hvor vi driver stutteri Hårkildegård med ca. 50 heste. Vi har 10 kårede hopper samt 
3 godkendte avlshingste og avler 5-10 føl om året.  

I dagtimerne er jeg privat børnepasser for 5 guldklumper i alderen 1-3 år. Derudover har jeg en del børn til 
rideundervisning. 

Jeg købte min første islandske hest i 1983. Den er stamhoppe til hovedparten af vores heste og vi har i dag 
6. generation der tølter lystig rundt på marken. Viser ca. 15 heste om året til føl, plag og dyrskuer samt 
kåringer.  

Min store passion er DK-avl og jeg vil arbejde på at få flere kåringer til Sjælland samt lavere kåringsgebyr. 
Mit mål er at få bedømt flere heste evt. ved nogle vejledende kåringsbedømmelser, så vi kan få forbedret 
avlen.  

 


